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Till Fröjel Fiberförening

Fröjel

Motion till årsmötet

Föreningen har idag ca 1,6 miljoner kronor placerade på bank eller i kassa enligt årsredovisningen.

Dessa medel är, såvitt jag kan förstå, avsedda att skapa möjlighet att vid behov genomföra 
förbättringar eller att klara tillfälliga utgiftstoppar i föreningen.

Jag föreslår att årsmötet uppdrar åt styrelsen att placera en rimlig del av detta belopp i värdepapper 
som ger en avkastning eller som kan förväntas utvecklas positivt. Rimligt kan vara att då samarbeta 
med föreningens bank om den har en erkänt skicklig placeringsrådgivning. Viktigt är att någon i 
styrelsen utses som kontaktman till och har mandat att göra affärer inom givna regler. Detta för att 
hanteringen inte skall onödigtvis fördröjas.

Jag föreslår konkret att styrelsens uppdrag blir att inom ett år placera 1 miljon kronor och att man 
skall eftersträva en spridning på cirka 10 innehav i fonder och aktiebolag.  Det finns en poäng i att 
sprida inköpen på flera tillfällen.

Årsmötet skall vara medvetet om att detta är ett sätt att långsiktigt säkra sitt kapital och att man inte 
kan utesluta tillfälliga nedgångar i värdet.

Lycka till!

Magnus Wiman


